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Protokół  

z XLIII posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin odbytego w dniu 04.03.2019 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Sławinkowskiej 50. 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzeniu prowadziła Przewodnicząca Rady D. Wójcik, która otwierając 

obrady o godz.1805 powitała obecnych na posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności stwierdzono obecność 7 członków Rady. 

Ponadto 1 osoba zgłosiła telefonicznie, że niedługo dojedzie na posiedzenie. 

(Lista obecności Rady – zał. nr 1) 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

D. Wójcik poddała pod głosowanie przedstawiony Porządek Posiedzenia. 

     Rada przyjęła Porządek Posiedzenia w głosowaniu jednogłośnie (zał. nr 2). 

 

3. Przyjęcie protokółu z XLII Posiedzenia Rady. 

Po zapoznaniu się z przedstawionym wcześniej projektem protokółu Rada 

przyjęła go jednogłośnie.  

 

4. Informacje o działalności Rady między posiedzeniami. 

Na posiedzenie Rady przybył ósmy członek Rady. 

Informacje przedstawił Przewodniczący Zarządu R. Osiak. 

 Otrzymano informację ze Straży Miejskiej o działaniach wykonywanych przez 

dzielnicowego S. Stadnickiego na rzecz dzielnicy Sławin w roku 2018. 

Informacja zostanie przekazana członkom Rady pocztą elektroniczną.  

 Otrzymano informację z Wydziału Planowania UM o udostępnieniu do opinii     

i uzgodnień projektu MPZP miasta Lublin - cz. V w obszarze położonym na 

północ od projektowanej ul. A. Zelwerowicza a granicą m. Lublina (m .in. teren 

przyszłego cmentarza). Jest to wstępny etap konsultacji z instytucjami i Radą 

Dzielnicy. Po przejrzeniu załączonych materiałów na nośniku elektronicznym 

na dzień dzisiejszy nie widać potencjalnych zagrożeń dla mieszkańców. 

 Prowadzono korespondencję mailową z mieszkańcem ul. Poli Gojawiczyńskiej 

w sprawie niezgodnego z przeznaczeniem wykorzystania terenu obok siłowni 

zewnętrznej (picie alkoholu, głośne spotkania młodzieży) i jego prośby, aby 

Rada z rezerwy celowej przeznaczyła środki na tablicę o zakazie picia 

alkoholu w tym miejscu. O problemie telefonicznie zostali poinformowani 

dzielnicowy policji K. Wojdat i straży miejskiej S. Stadnicki. 



 

 

2 

 

 Prowadzono korespondencję mailową z mieszkańcem ul. Kmieca w sprawie 

złego stanu drogi, który spowodował zawieszenie pojazdu komunalnego          

i zablokowanie przejazdu na tej ulicy. 

 Zaktualizowano informacje na stronie internetowej Rady (wybory do Rady 

Dzielnicy, zmiana właściciela dworu Sławin przy ul. Agronomicznej, problemy 

z dojazdem mieszkańców ul. Kmieca). 

 Otrzymano mail z Fundacji Wolności z prośbą o podanie kilku informacji 

dotyczących funkcjonowania Rady m. in. frekwencji na posiedzeniach. 

Uzgodniono, że ta informacja zostanie udostępniona przez Przewodniczącego 

Zarządu po 15.03.2019. 

Ponadto poruszono następujące sprawy – zniszczenie fragmentu chodnika      

przy ul. J. Lisa w pobliżu wejścia do szkoły przez wykonawcę budowy przy         

ul. Ziółkowskiego (D. Wójcik), niezabezpieczonej budowy przy ul. Chabrowej     

(Z. Rzączyńska), 2 przęseł ogrodzenia placu zabaw wymienionych podczas 

budowy oświetlenia lub ścieżki przy ul. Świerkowej zakończonych wystającymi 

drutami (J. Jabłoński). 

 
5. Zaopiniowanie projektu zmiany Statutów Dzielnic.  

Przewodniczący Zarządu R. Osiak przypomniał, że pomimo dwukrotnych    

opinii Rady Dzielnicy Sławin, pozostał zapis o granicy dzielnicy Sławin 

przebiegającej po ul. Poligonowej a nie na wschód od niej.  

W projekcie zaproponowano wiele zasadnych zmian porządkowo-formalnych  

oraz duże zmiany w II rozdziale poświęconym Zadaniom Dzielnicy.  

Na pierwsze pozycje w tym rozdziale przesunięto zadania do realizacji przez 

Radę tj. inspirowanie działań o charakterze lokalnym czy dbałość o ochronę 

środowiska, kosztem pozycji dotyczących wnioskowania  i opiniowania       

(które otwierają pozycje w obecnym Statucie).  

Nie objęto opiniowaniem inwestycji niemiejskich np. dużych lub uciążliwych 

inwestycji  na terenie dzielnicy. 

  

Po dyskusji Rady sformułowano opinie i uwagi, które wraz                          

z uzasadnieniem opinii Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 

Rada negatywnie zaopiniowała propozycję zmiany § 5 dotyczącego zadań 

dzielnicy. Rada pozytywnie zaopiniowała pozostałe proponowane zmiany              

w Statucie. Rada wniosła dodatkowe uwagi dotyczące części granicy 

wschodniej dzielnicy i terminu przekazywania archiwalnej dokumentacji Rady. 

(Opinia Rady – zał. nr 3). 
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6. Sprawy bieżące Rady i dzielnicy 

Przewodniczący  Zarządu R. Osiak przypomniał, że kadencja obecnej 

Rady trwa do 15.03.2019 a kadencja obecnego zarządu do dnia wyboru 

nowego zarządu. Wybory do RD w obwodzie obejmującym osiedle Botanik nie 

odbędą się – zgłosiło się 8 kandydatów na 8 mandatów. Zgłoszeni kandydaci 

zostaną członkami Rady. Wybory do RD w obwodzie obejmującym osiedle 

Sławin odbędą się w dniu 10.03.2019 – zgłosiło się 16 kandydatów                  

na 7 mandatów. 

 
7. Zakończenie posiedzenia. 

XLIII posiedzenie Rady Dzielnicy Sławin zakończono o godz. 1905. 

 

 

                     Protokółowała : 
        Barbara Kamieńska-Krzowska  
          (-) 
 
                   Sekretarz Rady                              
 

W z. Przewodniczącej Rady   
           Dzielnicy Sławin 
  (-) 

 
                                                                                        Monika Tarkowska  
          Wiceprzewodnicząca Rady 
                                                                                               Dzielnicy Sławin 

 
Załączniki: 
 

 
1) Zał. nr 1 - Lista obecności na XLIII Posiedzeniu RD Sławin 

2) Zał. nr 2 - Porządek XLIII Posiedzenia RD Sławin 

3) Zał. nr 3 – Opinia Rady Dzielnicy Sławin z dnia 4.03.2019 dotycząca projektu  

                      zmian Statutu Dzielnicy 

 
  


